



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路2號李福林體育館

會員通訊 (2025.2)

OPR/Mem/NL/2025.2

一. 綜合運動場冷氣

綜合運動場冷氣工程已安裝完成，氣溫攝氏26度以上或天氣潮濕時冷氣開放，以期降低綜合運動場溫度。

二. 綜合運動場租金調整：

由2025年4月1日起，綜合運動場租金將作以下調整：

每小時	非繁忙時間				繁忙時間	
	一般		優惠		劃一收費	
	原來租金	不變	原來租金	不變	原來租金	1/4/2025起
每個羽毛球場	\$45	\$45	\$20	\$20	\$70	\$75
每個籃/排球場	\$135	\$135	\$60	\$60	\$210	\$225

三. 公司會員入會

2025-26年度大埔體育會公司會員即日起接受申請，公司會員會籍由每年4月1日至翌年3月31日，會費2,000元，公司會員限額100個。

四. 香港超級足球聯賽

大埔足球隊參加今年香港超級足球聯賽，未來賽事如下：

日期	星期	時間	地點	對賽隊伍	賽事
2月9日	日	下午4:30	香港足球會	港會	超級聯賽
2月22日	六	下午3:00	大埔運動場	冠忠南區	超級聯賽
3月9日	日	下午3:00	深水埗運動場	九龍城	超級聯賽
3月16日	日	下午3:00	大埔運動場	東方	超級聯賽

五. 迎全運·第二屆大埔單車節

由大埔體育會與大埔民政事務處合辦，大埔鄉事委員會及西貢北約鄉事委員會協辦之迎全運·第二屆大埔單車節將於2025年3月2日(星期日)假西沙路GOPARK舉行，活動包括專業車手計時賽，悠閒單車任務組，電競單車比賽，平衡車試玩。查詢電話：2117 1650，報名及詳情：sportsoho.com/pg/match/event

六. 兒童競技體操比賽

本年度大埔體育會兒童競技體操比賽定於2025年4月4日(星期五，清明節假期)在李福林體育館舉行，2025年3月20日截止報名。

七. 2025年大埔區龍舟競賽

2025年大埔區龍舟競賽將於2025年5月31日假大埔海濱公園舉行，賽程除了500米之外，今年將增設300米賽程，請留意報名日期。

Tai Po Sports Association Newsletter (February 2025)

1. **Air Conditioning in the Sports Complex:** The air conditioning installation in the sports complex has been completed. The air conditioning will be turned on when the temperature exceeds 26 degrees Celsius or when the weather is humid, aiming to lower the temperature in the sports complex.
2. **Adjustment of Rental Fees for the Sports Complex:** Starting from April 1, 2025, the rental fees for the sports complex will be adjusted as follows:
 - Non-peak hours:
 - Badminton court: \$45 (regular and discounted rates remain unchanged)
 - Basketball/Volleyball court: \$135 (regular and discounted rates remain unchanged)
 - Peak hours:
 - Badminton court: \$70 will increase to \$75
 - Basketball/Volleyball court: \$210 will increase to \$225
3. **Company Membership Enrollment:** Applications for company membership for the 2025-26 year at Tai Po Sports Association are now open. Membership is valid from April 1 to March 31 of the following year, with a fee of \$2,000 and a limit of 100 memberships.
4. **Hong Kong Premier League:** The Tai Po football team will participate in this year's Hong Kong Premier League, with the following upcoming matches:
 - February 9: 4:30 PM at Hong Kong Football Club against Hong Kong Football Club
 - February 22: 3:00 PM at Tai Po Sports Ground against Southern District
 - March 9: 3:00 PM at Sham Shui Po Sports Ground against Kowloon City
 - March 16: 3:00 PM at Tai Po Sports Ground against Eastern
5. **Welcome to the 2nd Tai Po Cycling Festival:** Co-organized by Tai Po Sports Association and Tai Po District Office, with assistance from the Tai Po Rural Committee and Sai Kung North Rural Committee, the second Tai Po Cycling Festival will be held on March 2, 2025 (Sunday) at GOPARK on West Sha Road. Activities include professional time trials, leisure cycling tasks, e-sports cycling competitions, and balancing bike trials. For inquiries, call: 2117 1650; for registration and details: sportsoho.com/pg/match/event.
6. **Children's Artistic Gymnastics Competition:** This year's Tai Po Sports Association Children's Artistic Gymnastics Competition is scheduled for April 4, 2025 (Friday, during the Qingming Festival). The registration deadline is March 20, 2025.
7. **2025 Tai Po District Dragon Boat Race:** The 2025 Tai Po District Dragon Boat Race will be held on May 31, 2025, at Tai Po Waterfront Park. In addition to the 500-meter race, a 300-meter race will be added this year. Please pay attention to the registration dates.